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Strømbrudd og Høyspentlinje, Måland-Årdal. 

Deres brev datert 03.02.2016 er mottatt. Jeg har forståelse for problemer med stødig 

strømleveranse på gammelt, dårlig nett, men har ikke klaget! 

Jeg har tidligere nektet for «arealutvidelse» for denne høyspentlinjen i nåværende trasè. 

Den legger beslag på attraktive arealer og er til sjenanse helsemessig, da den går nær 

bolighuset. Jeg har ved tidligere henvendelser fra dere, om øket båndlagt areal, foreslått at 

den gamle linjen på 1000-1500 volt legges langs riksvei 13 og har lovet gratis nødvendig 

trasè der. Dette blir særlig aktuelt dersom linjen skal oppgraderes til en 10000 volt som det 

går rykte om- for å gi muligheter for påkobling av småkraftverk i Målandsdalen; Måland Kraft 

i regi av Småkraft A/S som nå er ute på høring fra NVE. 

Når planene til Pråmåna Energi ikke ble behandlet av NVE i løpet av 5 år, går jeg som 

grunneier og fallrettshaver imot at «provisoriumet» Måland Kraft blir realisert. Og en «opp-

dimensjonering» av kraftlinjen i nåværende trasè er uaktuell av helsmessige og estetiske 

årsaker, mener jeg! 

 

Boremyr, gnr 131/1 i Hjelmeland, 

Mvh. 
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